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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/24-01/2 
URBROJ:  2170-1-03-04-24-6 
Rijeka,  18. ožujka 2024. 
                   
 
 
              

ZAPISNIK 
11. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
11. sjednica VMO Luka održana je 18. ožujka 2024. (ponedjeljak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Joško Vitezica predsjednik VMO 

 Daniela Maras Vukušić, zamjenica predsjednika VMO 

 Željko Boros, član VMO 

 Bojan Trivić, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Denis Frančišković, član VMO 
 
Usvajanje Zapisnika sa 10. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 19. veljače 2024. godine: 
 
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Joško Vitezica pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Male komunalne akcije 
2. Komunalna problematika – dopisi pristigli između sjednica 
3. Razno 
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AD 1 
 
Tajnica je izvjestila prisutne da je objavljen javni poziv za predlaganje malih komunalnih zahvata. 
Prijedlozi će se zaprimati od 11. do 29. ožujka ove godine. 
Zaključak:  
Vijeće je navedene informacije primilo na znanje. 
 
AD 2 
Prema prijavi predstavnice stanara Zagrebačke ulice kućni broj 9 a nakon poplavljivanja obale 
zbog vremenskih nepogoda koje je bilo u petak, 23.02.2024., područja  Zabrebačke ulice, 
Matatićeve i Vredieve ulice i portuni zgrada zagađeni su fekalijama. Pretpostavlja da je glavni 
kolektor pun jer se isto desilo i prije dvije godine pa moli da se hitno očisti kolektor i središnji kanal 
kako se kod slijedećih vremenskih neprilika ne bi ponovilo isto. 
Dopis je poslan nadležnim službama i zaprimljen je slijedeći odgovor: 
..KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. je na području Zagrebačke, Matačićeve i Verdijeve ulice 
izvršilo terenski izvid i kontrolu stanja postojećeg sustava javne odvodnje. Provjerom je utvrđeno 
da je zbog podizanja razine mora, uslijed nepovoljnih vremenskih uvjeta, došlo do onečišćenja 
navedenih ulica od pijeska iz kanala i rešetki za prihvat oborinskih voda. Prilikom izvida nije 
uočeno istjecanje i prisustvo fekalija.  
Ovim putem upućujemo Vas da se za čišćenje i ispiranje javnih površina obratite tvrtki KD Čistoća 
d.o.o. koja je zadužena za obavljanje navedenih aktivnosti.  
Zaključno upoznajemo kako je izvidom potvrđena funkcionalna ispravnost kolektora za odvod 
sanitarno potrošnih voda. No, kako bi izbjeglo eventualno začepljenje, tijekom sljedećeg tjedna KD 
VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. izvršit će preventivno ispiranje kolektora.  
Zaključak:  
Vijeće je navedene informacije primilo na znanje. 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća izvijestio je prisutne o sastanku održanom u Upravnom odjelu za pomorsko 
dobro, promet i veze u suradnji sa mjesnim odborom Centar-Sušak. Tema sastanka je bila 
problematika s kojom se susreću korisnici vezova u Mrtvom kanalu ukidanjem koncesije ŠLD 
Luben. 
Zaključak:  
Vijeće se slaže sa inicijativom MO Centar-Sušak te podržava rješavanje nastale situacije s 
održavanjem plovila na području Mrtvog kanala. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

             Miomira Milovanović Berić Joško Vitezica 
 


